

2002年6月12日(星期三)
立法會會議席上
何鍾泰議員就“副學士學位”
提出的議案

議案措辭

“鑒於在2000年施政報告中，行政長官提出頗為進取的目標，要在10年內將高等教育的普及率提升至60%，預計副學士學位課程將是未來高等教育發展最為蓬勃的部分；此外，本港高等教育亦正處於變革中，本會促請政府在致力達致該目標時，必須確保副學士學位的質素，使副學士學位持有人能夠符合就業及升學的要求，並能配合知識型經濟的需要。”

(Translation)

**Motion on “Associate degree”
to be moved by Ir Dr Hon Raymond HO Chung-tai
at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 12 June 2002**

Wording of the Motion

“That, as the Chief Executive proposed in the 2000 Policy Address a rather ambitious target of raising the tertiary education popularization rate to 60% within 10 years, it is expected that the associate degree sector will be the most fast-growing area in the future development of higher education; and as the local higher education sector is undergoing reforms, this Council urges the Government to ensure, in its vigorous pursuit of the target, the quality of associate degrees so that the holders of such degrees can fulfil the requirements for employment and further studies and meet the needs of a knowledge-based economy.”